
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, August 27, 2023 

MESSAGE: God judges Belshazzar for his pride 

PASSAGE: Daniel 5:1-31  

PRINCIPLE: God judges those who challenge His authority. 

ASK YOUR CHILD:  Why was Belshazzar without excuse concerning his pride?  How did 

Belshazzar show his pride?  How did God reveal his judgment to Belshazzar?  Who 

failed to interpret the message, and who succeeded?  According to Daniel, why was 

Belshazzar so foolish for mocking God?  What was God’s message to Belshazzar?  

When was God’s message fulfilled?  How did Babylon’s fall demonstrate God’s 

authority?     

APPLY:  Have you heard people speak badly about God?  What are some other ways 

that people challenge God’s authority today?  Do you brag (either with your mouth or 

in your own head) about your own abilities?  What does that bragging sound like to 

God?  Do you listen to the warnings of your parents and others who are older than 

you?             

以下是 2023 年 8 月 27 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神因伯沙撒的驕傲而審判他 

經文: 但以理書 5:1–31 

信念: 神審判那些挑戰衪權威的人。 

向你子女問:  為什麼伯沙撒對他的驕傲沒有藉口?  伯沙撒如何表現出

他的驕傲? 神如何向伯沙撒顯明衪的審判?  誰未能解讀信息，誰成功

了?  根據但以理的說法，為什麼伯沙撒如此愚蠢地嘲笑神?  神向伯沙

撒傳達了什麼信息?  神的信息什麼時候應驗了?  巴比倫的陷落如何彰

顯神的權柄? 

應用:  你聽過人們說神的壞話嗎?  今天人們還有哪些其他方式挑戰神

的權威?  你是否 (用嘴或在心裡) 吹噓自己的能力?  這種吹牛對神來

說，聽起來像什麼?  你聽從父母和其他比你年長的人的警告嗎? 


